
Notulen Algemene Ledenvergadering 29 maart 2022 
 
De 56e Algemene Ledenvergadering van de Historische Vereniging Vlaardingen werd, in 
aanwezigheid van 37 leden, gehouden in de Bethelkerk te Vlaardingen. 
 
1  Opening door de voorzitter 
De vergadering wordt geopend door de voorzitter, de heer Hartman, met een hartelijk welkom. Hij 
memoreert dat het goed is dat we na alle corona-perikelen nu weer terug zijn naar een normale 
situatie. 
Afgelopen zaterdag vond de viering van het lustrum plaats in de Grote Kerk. Dat was een groot 
succes, er waren meer dan 1000 bezoekers. Speciale dank gaat uit naar de heer Ouwendijk, die een 
bijzonder groot aandeel heeft gehad in de organisatie.  
Ook spreekt de heer Hartman een hartelijk welkom uit aan de heer Anderson, erelid en een van de 
oprichters van de HVV. 
Tot slot meldt de heer Hartman dat het ledental helaas tot ruim onder  de 1000 is gezakt, een gevolg 
vooral van de vergrijzing van het ledenbestand. Er komen helaas maar mondjesmaat nieuwe leden 
bij. De HVV zal doorgaan met acties om leden te werven. 
 
2   Ingekomen stukken 
Er zijn afmeldingen van mevrouw Ayyash en mevrouw Van der Weijden. Verder zijn er geen 
ingekomen stukken en geen opmerkingen over de jaarstukken binnengekomen. 
 
3    Mededelingen 
De heer Hartman heeft de volgende mededelingen: 
- de Waag is nu in gebruik als presentatie-locatie van de HVV; in de winter was hij echter geslo-

ten, want er is geen verwarming, nu is hij ’s zaterdags weer open; helaas valt de aanloop wat te-
gen; bezoekers zijn meer geïnteresseerd in de waag dan in de HVV; 

- de Grote Kerk gaat verkocht worden, want de kosten zijn voor de PKN niet meer op te brengen; 
- het wordt steeds moeilijker om het Vlaardings erfgoed in stand te houden, er moeten zoveel mo-

gelijk woningen worden gebouwd en dat wringt nog wel eens met het cultuurhistorisch erfgoed; 
er is een ambitieus plan om het Eiland Van Speijk vol te bouwen, waar de huidige bewoners en 
gebruikers niet onverdeeld gelukkig mee zijn; de HVV denkt met hen mee; 

- er is een nieuwe website, deze vertoont nog wat kinderziektes maar die zullen zo snel mogelijk 
worden opgelost. 

 
4     Notulen Algemene Ledenvergadering 28 september 2021  
De heer Ouwendijk merkt op dat zijn voorstel om de Nieuwsbrief ook op de website te zetten door 
de voorzitter destijds positief werd ontvangen. De heer Hartman merkt op dat dit dus niet correct in 
de notulen vermeld staat, en dat de actie alsnog uitgevoerd zal worden. 
Tevens merkt de heer Ouwendijk op dat de naam van mevrouw Eling zonder s wordt geschreven. 
 
Naar aanleiding van de notulen vraagt de heer Van Wezel of er niet meer gedaan kan worden om 
meer e-mailadressen te krijgen, en de heer Maarleveld stelt voor om een oproep daartoe op de web-
site te zetten; de heer Van Rongen antwoordt dat er bij het betaalverzoek van december 2021 een 
duidelijke oproep stond, die ook diverse nieuwe e-mailadressen heeft opgeleverd; maar het is waar-
schijnlijk dat een niet onaanzienlijk deel van de toch veelal oudere leden geen e-mailadres of inter-
net toegang heeft; die zullen we toch per post moeten blijven benaderen. 
De heer Ouwendijk stelt voor te overwegen om de nieuwe gemeenteraadsleden een jaar lang gratis  
lid te maken. De heer Van Wezel suggereert om daarvoor gebruik te maken van het spreekrecht tij-
dens de installatievergadering. 



De heer Van Witzenburg herinnert er aan dat er leden hebben opgezegd vanwege de problemen met 
het betalen van de contributie via ClubCollect; misschien dat die mensen opnieuw lid zouden willen 
worden nu de HVV ClubCollect vaarwel heeft gezegd? 
De heer Hartman meldt nog dat de publicatie van het Straatnamenboek nog niet aanstaande is, het 
blijft een langdurig project. Tevens meldt hij dat de poort van de Rozentuin in Holy gerestaureerd 
gaat worden, dankzij de medewerking van diverse sponsoren, waaronder de heer Anderson. 
 
Met dank aan de secretaris worden de notulen van de ALV zonder verdere op- of aanmerkingen 
akkoord bevonden. 
 
5    Jaarverslag 2021 
Het jaarverslag over 2021 wordt zonder opmerkingen of wijzigingen goedgekeurd, ook weer met 
dank aan de secretaris. 
 
6    Verslag Kascontrolecommissie en benoeming nieuwe Kascontrolecommissie 
De Kascontrolecommissie heeft op 28 maart 2022 de boeken gecontroleerd en akkoord bevonden. 
Omdat de heer Wittkampf zich heeft teruggetrokken, heeft de reserve, de heer Van den Arend, zijn 
plaats ingenomen en vormde hij samen met de heer De Ruiter de kascontrolecommissie. De heer 
Van den Arend blijft in de commissie, de heer De Ruiter heeft het twee keer gedaan en neemt dus 
afscheid. De heer Ouwendijk meldt zich als vrijwilliger en de heer Van Wezel als reserve. 
 
7   Financieel verslag 2021 en begroting 2022 
De heer Borsboom geeft een toelichting op de jaarcijfers en geeft aan niet gelukkig te zijn met het 
tekort dat zich nu al enkele jaren voordoet. De uitgaven voor de publicaties zijn op zich al meer dan 
wat er aan contributie binnenkomt. Het is lastig om nieuwe leden te werven, de toestroom is maar 
heel beperkt, en er haken onder meer door overlijden, meer leden af.  
Het is heel fijn dat veel leden een extra bedrag overmaken naast de contributie, dat zouden meer 
mensen mogen doen! Er zullen ook weer inspanningen worden verricht om meer adverteerders en 
sponsoren te krijgen.  
De heer De Ruiter doet namens de Kascontrolecommissie de suggestie om toch te overwegen één 
nummer van Tijd-Schrift te laten vallen. En mogelijk kunnen de publicaties door leden worden 
bezorgd, dat scheelt verzendkosten. De heer Van Rongen reageert dat we juist van het door leden 
laten bezorgen zijn afgestapt om dat dit voor het bestuur een grote organisatorische last was. Er zijn 
verder geen vragen over het financieel verslag over het jaar 2020 en het bestuur wordt décharge 
verleend. 
Het bestuur heeft verder voorgesteld om de contributie per 1-1-2023 te verhogen naar € 25. Daar 
gaat de vergadering mee akkoord. 
 
8   Bestuursverkiezing 
De heer Hartman geeft aan dat de taken van de heer Van Rongen verdeeld worden over twee 
personen. De heer De Roode verzorgt nu de ledenadministratie en het bestuur stelt de heer J. van 
Soest voor als bestuurslid, waarbij hij het secretariaat zal overnemen. Dit voorstel wordt met 
applaus aangenomen. 
 
De heer Hartman gaat vervolgens over tot het opsommen van de loopbaan van de heer Van Rongen 
bij de HVV. Hij is in 1988 begonnen als lid van de redactie van Tijd-Schrift, waarna hij in 1994 
eindredacteur werd. In 1992 werd hij in het bestuur gekozen, waar hij nu dus 30 jaar in heeft 
gediend. Verder verzorgde hij sinds 2001 de ledenadministratie en is hij webmaster van de website 
van de HVV.  
Voor deze en andere activiteiten werd hij in april 2021 benoemd tot Officier in de Orde van Oranje 
Nassau. Tevens ontving hij in 2017 de Gouden Stadsspeld vanwege zijn grote verdiensten voor de 



Vlaardingse samenleving. Het bestuur van de HVV heeft besloten de heer Van Rongen tot erelid te 
benoemen en reikt daartoe een fraaie oorkonde uit, en verrast de heer Van Rongen daarnaast ook 
nog met een mooi Vlaardings kunstwerk. De heer Van Rongen spreekt zijn grote dank uit voor deze 
uitzonderlijke eer, en zegt dat hij het al die tijd met veel plezier heeft gedaan, vooral ook omdat de 
samenwerking met de andere bestuursleden, en in het bijzonder met Wout den Breems, altijd 
uitstekend is geweest. Hij zal de HVV missen, maar is vol vertrouwen dat zijn opvolgers het prima 
zullen doen. 
 
9    Rondvraag 
De heer Ouwendijk zegt dat hij van de heer Keizerwaard hoorde dat de lesbrief over de 
Stolpersteine op de website niet te vinden was. De heer Van Rongen heeft de heer Keizerwaard al 
geantwoord dat de informatie er wel op staat, maar wat lastig te vinden is: een van de kinderziektes 
van de website waar snel wat aan gedaan zal worden.  
De heer Van Wezel informeert naar de status van de luiken van het Stadhuis. De heer Hartman geeft 
aan dat dit de aandacht van de HVV heeft, maar kan niet zeggen wanneer ze weer terug komen. 
 
10.  Sluiting 
De heer Hartman bedankt de leden voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering om 21.11.  
 


